

조선인민혁명군창건 90돐경축 열병식
Military Parade Held in Celebration of the 90th Founding
Anniversary of the Korean People's Revolutionary Army
庆祝朝鲜人民革命军建军90周年阅兵仪式



주체형의 첫 혁명적무장력인 조선인민혁명군창건 90돐을 경축하여 주체111(2022)년 4월 25일 평양의 **김일성**광장에서 조국청사에 특기할 열병식이 성대히 거행되었다.

조선인민혁명군창건 90돐경축 열병식은 조선로동당의 사상과 령도에 절대충성하는 혁명적당군, 믿음직한 평화의 수호자로 위용떨치며 주체혁명위업의 계승과 완수를 담보해나가는 공화국무력의 불패성과 강대성, 변혁적인 발전상을 다시금 만방에 파시하는 특대사변으로, 위대한 **김정은**시대, 부흥강국의 새시대를 빛내어나가는 조선인민의 영웅적투쟁을 힘있게 고무추동하는 의의깊은 력사적계기로 되었다.

조선민주주의인민공화국 국가우표발행국에서는 공화국무력의 경이적인 발전상을 파시한 조선인민혁명군창건 90돐경축 열병식을 반영한 우표들을 발행하였다.

100원우표(소형전지): 조선인민혁명군창건 90돐경축 열병식

180원우표(묵음전지): 조선인민혁명군창건 90돐경축 열병식

180원우표(묵음전지): 조선인민혁명군창건 90돐경축 열병식

180원우표(묵음전지): 조선인민혁명군창건 90돐경축 열병식



Sp 5412



Fp 5412



Sp 5413



Fp 5413



Sp 5414



Fp 5414

Military Parade Held in Celebration of the 90th Founding Anniversary of the Korean People's Revolutionary Army

A grand military parade to be noteworthy in the history of the DPRK was held at Kim Il Sung Square in Pyongyang on April 25 Juche 111 (2022) in celebration of the 90th founding anniversary of the Korean People's Revolutionary Army, the first revolutionary armed force of a Juche type.

The military parade held in celebration of the 90th founding anniversary of the KPRA served as an event of great significance that demonstrated once again to the world the invincibility, mightiness and radical development of the armed forces of the DPRK that guarantees the succession and accomplishment of the revolutionary cause of Juche, while demonstrating the might as the revolutionary army of the Party that remains absolutely loyal to the idea and leadership of the WPK and as the reliable defender of peace, and marked a historic occasion for greatly encouraging the Korean people in their heroic struggle for adding glory to the great era of Kim Jong Un and a new era of building a prosperous and powerful country.

The State Stamp Bureau of the DPRK issued stamps to mark the military parade that demonstrated the eye-opening development of the armed forces of the DPRK.

100 won stamp (Souvenir sheet): Military Parade Held in Celebration of the 90th Founding Anniversary of the Korean People's Revolutionary Army

180 won stamp (Sheetlet): Military Parade Held in Celebration of the 90th Founding Anniversary of the Korean People's Revolutionary Army

180 won stamp (Sheetlet): Military Parade Held in Celebration of the 90th Founding Anniversary of the Korean People's Revolutionary Army

180 won stamp (Sheetlet): Military Parade Held in Celebration of the 90th Founding Anniversary of the Korean People's Revolutionary Army

庆祝朝鲜人民革命军建军90周年阅兵仪式

在庆祝第一支主体型革命武装力量——朝鲜人民革命军建军90周年之际，永垂史册的阅兵仪式4月25日在平壤金日成广场隆重举行。

庆祝朝鲜人民革命军建军90周年阅兵仪式成为了再次向全世界大力显示作为绝对忠于朝鲜劳动党的思想和领导的革命党军、坚定守护和平的无敌强军显耀威仪，保证主体革命事业的继承和完成的共和国武装力量战无不胜和强大变革发展面貌的特大事件、大大鼓舞我国人民为伟大的金正恩时代、复兴强国新时代增光添彩的英勇斗争的意义重大的历史性契机。

朝鲜民主主义人民共和国国家邮票发行局发行了反映大力显示共和国武装力量惊人的发展面貌的庆祝朝鲜人民革命军建军90周年阅兵仪式的邮票。

100圆邮票（小型张）：庆祝朝鲜人民革命军建军90周年阅兵式

180圆邮票（小全张）：庆祝朝鲜人民革命军建军90周年阅兵式

180圆邮票（小全张）：庆祝朝鲜人民革命军建军90周年阅兵式

180圆邮票（小全张）：庆祝朝鲜人民革命军建军90周年阅兵式



기술적 특성

1. 소형전지

발행날자: 주체 111(2022)년 6월 24일
재고번호: 5411
크 기: 122×92mm, 54×45mm(우표)
액 면: 100원
도 안: 집체
인쇄방법: 평판
발행부수: 20 000(천공), 2 000(비천공)

2. 묶음전지(3종)

재고번호: 5412-5414
크 기: 110×139mm, 45×36mm(우표),
125×135mm, 52×34mm(우표)
액 면: 180원×3
도 안: 집체
인쇄방법: 평판
발행부수: 3/10 000(천공), 3/1 000(비천공)

3. 첫날봉투

크 기: 200×140mm
도 안: 우정혁
발행부수: 3/700

Technical Details

1. Souvenir sheet

Date of Issue: June 24 Juche 111 (2022)
Stock No.: 5411
Size: 122 x 92 mm, 54 x 45 mm (stamp)
Denomination: 100 won
Designer: Collective
Printing: Offset
Quantity: 20 000 (Perf.), 2 000 (Imperf.)

2. Sheetlets (3 values)

Stock No.: 5412-5414
Size: 110 x 139 mm, 45 x 36 mm(stamp),
125 x 135 mm, 52 x 34 mm(stamp)
Denomination: 180 won x 3
Designer: Collective
Printing: Offset
Quantity: 3/10 000 (Perf.), 3/1 000 (Imperf.)

3. FDC

Size: 200 x 140 mm
Designer: U Jong Hyok
Quantity: 3/700

技术特性

1. 小型张

发行日期: 主体111(2022)年6月24日
编号: 5411
邮票规格: 122×92mm, 54×45mm(邮票)
面值: 100圆
设计: 集体
版别: 胶印
发行数量: 20000(有齿), 2000(无齿)

2. 小全张(3枚)

编号: 5412-5414
邮票规格: 110×139mm, 45×36mm(邮票),
125×135mm, 52×34mm(邮票)
面值: 180圆×3
设计: 集体
版别: 胶印
发行数量: 3/10000(有齿), 3/1000(无齿)

3. 首日封

规格: 200×140mm
设计: 羽正赫
发行数量: 3/700

Order Form 订单

Full name 全名:

Full address 地址:

Stock No. 库存编号	Division 分类			Unit Price (US \$) 单价	Qty 数量	Amount 合计
5411	Souvenir sheet 小型张	Perf. 有齿	Mint 新票	0.91		
			Used 旧票	0.91		
			FDC 首日封	1.31		
		Imperf. 无齿	Mint 新票	1.82		
			Used 旧票	1.82		
			FDC 首日封	2.22		
5412-5414	Sheetlets 小全张	Perf. 有齿	Mint 新票	1.64x3		
			Used 旧票	1.64x3		
			FDC 首日封	2.04x3		
		Imperf. 无齿	Mint 新票	3.28x3		
			Used 旧票	3.28x3		
			FDC 首日封	3.68x3		
				Total 总计		

☐ Cash ☐ Paypal ☐ Bank remittance
☐ I wish to regularly receive information about the products of Korean stamps and special offers by e-mail.

☐ 现金 ☐ 微信 ☐ 银行转账
☐ 我希望通过电子邮件定期接收有关朝鲜邮票的信息。

To place your orders, please contact us at the following address :

Korea Stamp Corporation
 Yonggwang Street, Central District
 Pyongyang, DPR Korea

递交订单请联系以下地址 :

朝鲜邮票社
 朝鲜民主主义人民共和国
 平壤市中区荣光大街

<http://www.korstamp.com.kp>
 Fax: +850-2-381-2100/4410, 4416, 4427
 E-mail: stamp@star-co.net.kp
 E-mail: stampdealerlink@163.com

(Chinese Branch)
 (中国分社)

E-mail: jugwangjang@gmail.com
 (Russian Branch)
 (俄罗斯分社)

No.: 22891360